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 ?  מי אנחנו 

הביטחון    הביטחוניסטיםתנועת   במערכת  ובמילואים  לשעבר  בכירים  ידי  על  שנים  ארבע  לפני  הוקמה 

 הישראלית ונושאת בחובה את החזון של הבטחת בטחון ישראל לדורות. 

מקימי התנועה מאמינים בדרך הציונית ובאמת בסיסית שלה שותפים רוב הישראלים: ביטחונה של ישראל,  

כמדינת הלאום של העם היהודי, חייב להיות מבוסס על יכולתה להגן על עצמה בכוחות עצמה ולמנוע באופן  

 אקטיבי התפתחות איומי פנים וחוץ על ביטחונה. 

אלף מפקדים, לוחמים, צעירים, ואזרחים מכל חלקי החברה הישראלית,    30-התנועה מונה כיום למעלה מ

המזדהים עם ערכי התנועה ומאמינים שצרכיה הביטחוניים של ישראל הם הבסיס לקיומה כמדינה יהודית 

 ודמוקרטית. 

 idsf.org.il האתר שלנו:

 

 החזון 

אנו מעמידים את ביטחונה של ישראל בראש סדר העדיפויות הלאומי, באופן המבטיח את חירותו של עם  

ובראשונה מאתוס לאומי   ישראל בארצו למשך דורות קדימה. אנו מאמינים שביטחון לאומי נובע בראש 

 ומאמונה בצדקת הדרך, לצד עמידה נחושה על צרכי הביטחון היסודיים של המדינה.

 

 מטרתנו 

דוגמת:   ובמות  דרכים  במגוון  ההחלטות  מקבלי  ועל  הציבור  תודעת  על  ולהשפעה  לעיצוב  פועלים  אנו 

התקשורת, הרשתות החברתיות, מחלקת המחקר, מפגשי שטח, תדרוכים בכנסת, תדרוכי דיפלומטים  

 ד. זרים ונספחים צבאיים, פעילות בממשלה ובגופי הביטחון, במערכת החינוך, במכינות קדם צבאיות ועו
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 תסריט שיחה לשגרירים במהלך הקמפיין 

 מתנועת הביטחוניסטים. י..... יי, קוראים לה

המטכ"ל הבא אני מתקשר אליך כדי לספר לך על יוזמה מדהימה של תנועת הביטחוניסטים להקים את  

 של צה"ל דרך מכינה קדם צבאית לצעירים בוגרי תיכון לפני גיוס.

אבל כולנו מרגישים   -ה מסכים איתי שהלוחמים והקצינים שלנו הם אריות אמיתיים, הכי טובים בעולם  .את

 שחייבים להבטיח שאנחנו מגדלים פה פיקוד בכיר התקפי, ערכי, נחוש, יוזם וציוני.

 אז בדיוק בגלל זה  

עם    אנחנו לא מחכים הרבה ומקימים מכינה קדם צבאית שממנה יצא המטכ"ל הבא. ברוח שלנו, הציונית

 .דגש על מה שהביטחוניסטים מקדמים בכל השנים האחרונות, ביטחון לאומי בראש סדר העדיפויות

 הסבר על הפעילות ועל הקמת המכינה שאנחנו מתכננים

. החניכים יתחנכו על ערכים של ציונות,  בקרוב  ותתחיל לפעול  המכינה תקום במושב תקומה בעוטף עזה

והמדריכים. המרצים  טובי  ידי  על  פיקודיות  הארץ,  אהבת  בכירי    היסטוריה,  והלוחמים  המפקדים 

החניכים. בהדרכת  ישתתפו  העוטף,    הביטחוניסטים  בשיקום  יסייעו  קרבי,  החניכים  כושר  יסייעו  יעברו 

בחקלאות ובשמירה ויגשרו על הפער החינוכי ממנו סובלים ילדי המושב, שעברו ארבעה בתי ספר השנה  

 בעקבות אירועי השבעה באוקטובר.

 אין מצב שאנחנו נכשלים בנושא הזה, זה ממש עניין קיומי. 

ומקצועית.  ערכית  צבאית  הנהגה  של  הזה,  בנכס  אתנו  יחד  משקיעים  שיותר  כמה  צריכים  אנחנו   לכן 

 מה זה אומר?

אני באופן אישי בימים אלו מרגיש/ה חוסר אונים ורק מחפש/ת איך לסייע, וזאת באמת הדרך הטובה ביותר  

 לעזור לנו לגדל את דור העתיד על הערכים החשובים והמדויקים האלה. -והמשמעותית ביותר  

 יחד איתנו בעתידה של מדינת ישראל!  לתת יד ולהשקיעמה שאני מבקש ממך זה  

 מבורכת!  -כל תרומה שתוכל לתת 
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 נתונים: 

 

 מיליון ש"ח. 1.2עלות מכינה לשנה: 

 ש"ח.   30,000עלות חניך לשנה היא 

ש"ח לחניך   1,500 ש"ח. )כלומר, הביטחוניסטים מממנים 1,500השתתפות עצמית של חניך לחודש היא 

 כל חודש(

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

  

4 

 טיפול בהתנגדויות: 

 "למה כ"כ יקר?"  .1

 תשובה: 

הזמן שלוקח למכינה לקבל אישור ותמיכה ממשלתית הוא בערך שנתיים. הבירוקרטיה מורכבת מאד דרך 

מיליון ש"ח. בנוסף קיימת גם    1.2מועצת המכינות ומשרד החינוך. עלות השוטף של מכינה לשנה הוא  

 עלות הקמת המבנים.

 "האם אתם ארגון פוליטי"? .2

 תשובה: 

 פוליטית שמול עיניה עומד אך ורק הבטחת בטחון ישראל לדורות. -תנועת הביטחוניסטים היא עמותה אלא.  

 "אני לא שנורר"  .3

 תשובה: 

 לגיטימי להרגיש ככה. בסוף, אנחנו לא גייסי כספים. אבל, חשוב לזכור כמה דברים משמעותיים. 

. לקחנו על עצמנו משימה גדולה. מה יכול להיות יותר חשוב מזה? זו  משימה לאומית ובסוף, היא עולה  1

 כסף. זה חלק מהעניין ועם זה כרגע אנחנו צריכים להתמודד. 

. יש כאן יכולת חדשה שהארגון יכול ללמוד. זאת הזדמנות אדירה. ארגון שיודע לגייס כספים בכוחות  2

 עצמו, בלי להיות תלוי באף אחד לא תורמים ולא ממשלה, הוא ארגון עמיד, חזק ובריא.

מגייסים לאנשים שנמצאים שם בחוץ . אנחנו לא מגייסים לעצמנו. אנחנו אפילו לא מגייסים לארגון. אנחנו  3

וצריכים אותנו. אנחנו מגייסים כי זאת משימה לאומית. אנחנו מגייסים כי המציאות קוראת לנו להתייצב 

 בדרך קצת אחרת. -ולקחת אחריות. כמו שתמיד עשינו 

. לגייס כסף זאת לא בושה. להיפך! תורמים יגידו לכם תודה. אתם עושים כאן מעשה בשביל משהו שהוא  4

גדול מכם, ואנשים מסביבכם ידעו להעריך את זה. אתם בסך הכל מאפשרים לתורמים שיתרמו דרככם  

 . ם את המכינההקילהרגיש משמעותיים בעולם, ולתת כתף במאמץ ל
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 " "עכשיו זה לא הזמן .4

 תשובה: 

אנשים רק מחפשים איפה לעזור ואיך לתת את החלק שלהם    -הנתונים מראים אחרת   .1

 במלחמה וזאת הזדמנות מדהימה שאנחנו נותנים להם להיות חלק. 

מול  .2 קורבן  לא  אוטומטית  הוא  שנותן  מי  משבר.  לימי  מאוד  רלוונטית  זכות  זו  לתת 

 הסיטואציה. מי שנותן מאפשר לעצמו יציאה רגעית מחוסר הוודאות. 

 אין לנו פריוולגיה לעצור! אנחנו רלוונטים בכל השנה ובטח עכשיו בזמן המלחמה. .3

 לדבר על כסף" "לא נעים לי  .5

אני מבין את הקושי לדבר על כסף, לאף אחד מאיתנו זה לא נעים, אבל צריך לזכור את המטרה 

שלשמה אנחנו מבקשים את הכסף! הכסף לא מגיע אלינו ישירות, אלא אנחנו צינור שמגייס בסופו 

של דבר את הכסף למען מטרה כ"כ חשובה שתעזור ותסייע לחיילים, ואנחנו מזמינים את הקרובים  

 להיות שותפים למטרה כ"כ חשובה. אלינו 

 "גייסתי בעבר ולא הצלחתי"  .6

 תשובה: 

אני בטוח/ה שעשית את כל מה שיכולת, אבל אולי יש לנו עוד כמה טיפים וכלים שיעזרו לך הפעם  

לגייס. אני מזמינ/ה אותך בכל מקרה לערב השגרירים לשמוע קצת יותר לעומק. יהיה אוכל טוב, 

 אווירה טובה ובעיקר הסברים יותר מעמיקים על הקמפיין ועל הדרך לגייס".

  

 

 

 



 

  

6 

 "אני לא מכיר הרבה אנשים שתורמים"  .7

 תשובה: 

הקונספט בקמפיין שגרירים הוא בעצם להגיע לתורמים באופן ישיר על בסיס הקשר האישי שלך  

 איתם.

לקמפיין שרץ ברשת, הורים, אחים, משפחה מורחבת, קולגות, חברים קרובים וכו' לא יתרמו סתם  

אבל אם אתה תפנה אליהם באופן ישיר ותסביר כמה הפרויקט הזה חשוב לך באופן אישי ואתה 

 לקחת על עצמך יעד אישי וכו', הם ירצו לעזור לך להגיע אל היעד ולסייע! 

 אנשים שיסכימו לעזור לך :(  20אני בטוח שאתה מכיר לפחות 

 "אני עמוס יש לי מבחנים" .8

 תשובה: 

ארבעים דקות ביום, על הספה בסוף יום עם קפה ביד! עבודת    -כל הגיוס כולו דורש חצי שעה  

לכם  מבטיחים  ואנחנו  מאמץ!  הרבה  מכם  דורשת  שלא  ובאמת  הוואטסאפ  דרך  קורית  הגיוס 

 שמדובר בחוויה כיפית ומעצימה שכולנו.

 "עד שהם יגדלו ויגיעו לפיקוד הבכיר מי יודע מה יקרה. זה עוד המון זמן!המטכ"ל הבא " .9

 תשובה: 

מחר בבוקר אנחנו מתחילים בהקמת המכינה. זה שלב מיידי בתכנית ארוכת הטווח של תנועת 

טווח  כהביטחוניסטים. התפיסה שלנו היא לא רק   לנו אסטרטגיה ארוכת  יש  יבוי שריפות אלא 

תנועת   ברוח  לטפח  בוחרים  שאנו  הצעירים  לזה,  מעבר  ממנה.  חלק  היא  הזו  והמכינה 

ליישובי  ותורמת  צעירה  אוכלוסיה  בהחזרת  כל  קודם  מיידיים.  "רווחים"  יניבו  הביטחוניסטים 

גדול   הכי  הניצחון  שזה  בנוסף  -העוטף,  האוכלוסיה.  והגדלת  כלוחמים  החזרת  יתפקדו  הם   ,

 וכקצינים כבר בטווח הקרוב לאחר הגיוס.

 

 


